
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 883 af 23. september 2014 (alm. del). Spørgsmålet 

er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF). 

 

 

Benny Engelbrecht 

/ Susanne Reinholdt Andersen 

  

21. oktober 2014 
J.nr. 14-4334450 
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SAU Alm.del endeligt svar på spørgsmål 883
Offentligt



 

 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Hvorfor har SKAT fundet det nødvendigt at lade sig repræsentere ved Kammeradvoka-

ten i de sager, hvor båd- og campingforhandlerne har klaget over SKATs afgørelser til 

den administrative klageinstans, Landsskatteretten? 

 

Svar 

Jeg kan henholde mig til følgende, som jeg har modtaget fra SKAT: 

 

”Da der er tale om et større principielt sagskompleks, og der var en forventning om, at 

sagerne først ville finde deres endelige afklaring ved domstolene, valgte SKAT at lade sig 

repræsentere ved Kammeradvokaten allerede ved sagernes behandling ved Landsskatte-

retten.”  
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